

聖堂報告

常年期第二主日

14/1/2024

1. 天主教會與其他教會團體定於 2024 年 1 月 18 日 (星期四) 至 1 月 25 日 (星期四)，聯合慶祝基督徒合一祈禱週。本屆合一週之主題為：「愛主至致、愛鄰如己。」(參照：路 10:27)。以下是祈禱週內的一些活動，詳情請參閱聖堂辦事處外的宣傳海報。

1 月 18 日 (星期四) 講員周守仁樞機

1 月 20 日 (星期六) 講員黃錦文神父

1 月 23 日 (星期二) 講員范爾敦牧師

請各位為基督徒合一祈禱。

2. 本堂青年培育：「燃亮信、望、愛青年小組」現正招募新成員。參與活動的青少年將透過：「信仰分享」、「生態體驗」及「社區服務」，在天主慈愛的引導下，為青少年燃亮起信望愛的生命。

凡年齡介乎 13 至 24 歲，有興趣的青少年教友，亦歡迎帶同非教友青年朋友參與。詳情及報名請到本堂辦事處查詢。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
Second Sunday in Ordinary Time
14th January 2024

1. The Catholic Church and the other Churches and Ecclesial Communities will jointly celebrate the Week of Prayer for Christian Unity from 18 January (Thursday) to 25 January (Thursday) 2024. The theme for this year is: “You shall love the Lord your God...and your neighbour as yourself.” (cf. Luke 10:27). Please pray for Christian Unity.

2. Our Chapel Youth Activity:

"Heart on Faith, Hope and Love Youth Group" is now recruiting new members.

Through the "Faith Sharing", "Ecological Experience" and "Community Service", the participants will be guided by God's mercy and love, and their lives will be enkindled with faith, hope and love.

All interested young Catholics aged between 13 and 24 are welcome to bring along their non-Catholic friends. For details and enrolment, please visit our church office.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.